Seasons
There are four season in a year. Winter is the coldest part of the year. It is time when ground and tress covered with a snow. The rivers and lakes breezed. People try to get on more warm close. It's early get dark and sunrise is late. Sun is shine but not warm. 

But there is and leisure side of this season people is skiing, skating, play hockey and other winter games. 

After long cold winter come long-awaited spring. 

This is time of year when the trees cowered with a buds, ground with a green grass and beautiful flowers. Girls began takes off their winters close and show their beautiful bodies. 

Than goes the most likely part of year for all people. It's a summer. People goon vacations, to the country. Summer is the best part of the year for the students and scholars. 

After summer goes autumn. The weather is bad there are rainy and dry evenings. Dirty roads. Students and pupil begin learning. But one time, one famous man said:" The nature doesn't have bad weather". 

Перевод текста: Seasons 

Через год есть четыре сезона. Зима - самая холодная часть года. Это - время, когда основание{земля} и локон покрывали{охватили} снегом. Реки и озера веяли. Люди пробуют преуспеть более теплый близко. Это ранне, темнеют, и восход солнца поздно. Солнце - сияние, но не теплое. 

Но есть, и сторона досуга этих людей сезона ходит на лыжах, катание на коньках, играть в хоккей и другие зимние игры. 

После долгой холодной зимы прибывают долгожданная весна. 

Это - время года, когда деревья сжимались с зародышами, основание{земля} с зеленой травой и красивыми цветами. Девочки начали, взлетает, их зимы закрывают и показывают их красивые тела. 

Чем идет наиболее вероятная часть года для всех людей. Это - лето. Каникулы жлоба людей, к стране. Лето - лучшая часть года для студентов и ученых. 

После того, как лето идет осень. Погода плоха есть дождливые и сухие вечера. Грязные дороги. Студенты и ученик начинают учиться. Но одно время, один известный человек{мужчина} сказал: "природа{характер} не имеет плохой погоды".

